
Solberga den 2 mars 2020 

Medborgarförslag till Älvsjö stadsdelsnämnd. 

Önskemål om upprustning av hundrastgården i Solberga. 

Vi hundägare i Solberga är mycket glada och tacksamma över att nämnden för många år sedan beslöt 
att installera en hundrastgård i Solberga. I Solberga blir det alltfler hundar, vilket är glädjande för den 
sociala gemenskap som hundarna gör för oss människor. För att ge hundägare bättre stöd kring 
handhavandet av den fyrbenta vännen hade vi nyligen en välbesökt temakväll med föreläsning av 
hundpsykolog. Vi ser nu fram emot att kunna arrangera kurser i lydnad och andra hundkurser här i 
Solberga. 

I september 2019 hade vi ett möte, på plats i hundrastgården, med parkintendent Eva Wretling. Vi 
framförde då önskemål om förbättringar av hundr:istgården, men sedan dess har nästan ingenting 
hänt, förutom att en lyktstolpe med belysning satts upp. 

Vi framförde då följande önskemål som vi fortfarande är mycket angelägna om, det är: 

1. Marken behöver hyvlas för att utjämnas och nytt grus som är mjukare än det befintliga
ersätter nuvarande grus.

2. Utbyggnad av hundrastgården med en sluss, så att hundarna inte springer ut i skogen då en
ny hund kommer in. Utanför hundrastgården finns upp mot parkvägen en gräsyta som också
skulle kunna inhägnas. På så sätt kan löpande tikar samt hundar som inte är så förtjusta i
andra hundar kunna rastas samtidigt som gräsytan lockar till lek och rörelse.

3. Ett vindskydd med bänkar liknande det som finns vid klubbhuset i Älvsjöskogen.
4. Belysning med sensor, belysningen finns idag men skulle kunna bli mer trygg och klimatsmart

genom en sensor.
5. Fasta lekutrustningar för hundarna typ agility

6. Ett bord till befintlig bänk, så att vi hundägare kan ta en fikastund när hundarna leker.

Arbetsgruppen Lyckliga Hundar 

 
 

 


